
3. 10. 2002

Vezměte, prosíme, na vědomí, že text článku odpovídá platné právní úpravě ke dni publikace.

Součková: Mostecká nemocnice může převzít
lůžka následné péče
Mostecká nemocnice s poliklinikou může
vzhledem ke své kapacitě převzít lůžka léčebny dlouhodobě
nemocných. Novinářům to při dnešní návštěvě Mostu řekla
ministryně zdravotnictví Marie Součková. Vše je záležitostí
vzájemné dohody zřizovatele s magistrátem a určitého kompromisu,
uvedla.
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Léčebně dlouhodobě nemocných chybí zhruba 100 lůžek,
nemocnice je přitom podle svého ředitele Jiřího Švece schopna bez
výraznějšího růstu nákladů ošetřit až o 2500 pacientů více. "Ze
zařízení, které v současné době poskytuje služby následné péče,
by tak bylo možné vytvořit domov důchodců. Sociální lůžka na
Mostecku stále scházejí," řekla Součková.
V mostecké nemocnici jsou podle Součkové i vhodné prostory
pro vybudování hospice.
Zařízení ošetřovatelského typu pro pro nemocné s
nevyléčitelnou chorobou na Mostecku dosud chybí. Obecně prospěšná
společnost Hospic se proto dohodla s magistrátem na pronájmu
bývalé mateřské školky za symbolickou korunu ročně. Město se
zavázalo budovu přestavět. Na odhadované náklady 25,5 miliónu
korun chtělo získat prostředky ze státního rozpočtu a dotačního
programu ministerstva zdravotnictví.
"Za jednodušší a průchodnější řešení považuji vybudování
hospice v prostorách mostecké nemocnice. Jak jsem při její
prohlídce zjistila, vhodných kapacit se zárukou klidného
prostředí má dostatek," doplnila Součková.
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